
 

PROTOKÓŁ NR XLV/2010 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 28 MAJA 2010 roku w sali narad Urzędu Miasta i 

Gminy w Działoszycach. 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 8.00 

 

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 13 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

1. Pan Zdzisław Leks – Burmistrz Miasta i Gminy 

2. Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz Miasta i Gminy 

3. Pani Krystyna Konderak– Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy 

 

 

 PORZĄDEK OBRAD SESJI: 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

2.  Uchwalenie porządku dziennego obrad. 

3.  Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2010 rok 

 a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

4. Zakończenie obrad sesji. 

 

Do pkt. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 8.00 



 

Otwarcia sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady Pan Zygmunt 

Saracki i powitał biorących w niej udział. Stwierdził, że w sesji bierze udział 12 

Radnych i Rada jest uprawniona do podejmowania prawomocnych uchwał i 

wniosków. 

 

Do pkt. 2-go 

Uchwalenie porządku dziennego obrad . 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zaproponowany porządek obrad 

sesji i zapytał, czy radni mają uwagi do przedstawionego porządku. 

 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad 

sesji . Porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie / ''za'' – 12, ''przeciw'' – 0, 

''wstrzymał się od głosu'' – 0/ i przystąpił do następnego punktu porządku obrad. 

 

Na salę wszedł Radny Rady Miejskiej Wojtal Roman. 

Stan Radnych - ''13'' 

 

Do pkt. 3 – go 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2010 rok 

przedstawiła i omówiła Skarbnik MiG – Pani Krystyna Konderak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Działoszyce Zdzisław Leks. 

  W lutym otrzymaliśmy środki na usuwanie skutków popowodziowych. Odbyły  

się przetargi na  drogi które były w wykazie  Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i 

Administracji na kwotę dofinansowania 300 tyś. zł. Po przeprowadzeniu przetargów, 

zostało jeszcze 150 tyś. zł do wykorzystania, na wydatkowanie tych środków musieliśmy 

otrzymać zgodę  Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji,  Minister taką zgodę 

wyraził. Obawiałem się, że możemy nie otrzymać tych środków  ponieważ ta zmiana  

następowała  w okresie kiedy nasz kraj dotknęła  powódź .  Pieniądze mogły zostać  



 

zatrzymane lub  skierowane tam gdzie wystąpiły największe straty popowodziowe.   

 W związku z otrzymaną zgodą Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji na 

wydatkowanie drugiej połowy dofinansowania, musimy wprowadzić nowe drogi do 

wykazu i  ogłosić na nie przetargi, stąd ta nagła sesja w trybie nadzwyczajnym, ponieważ 

do 30 czerwca musimy zawrzeć umowy na dokumentację  i dostarczyć je do 

Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji. 

  

W związku z brakiem dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała 

została przyjęta jednogłośnie / ''za'' – 13, ''przeciw'' – 0, ''wstrzymał się od głosu'' – 0 /. 

 

Do pkt. 4 

W związku z wyczerpaniem tematów sesji Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Zygmunt Saracki podziękował wszystkim przybyłym i zakończył obrady sesji. 

 


